

Major sightseeing attractions 主要景点

These major sightseeing attractions may have changes to opening hours during the National Day Golden Week (1 – 8 October 2025). To ensure a hassle-free trip, please check the official websites of respective attractions for the most up-to-date information. Stay tuned for more details.

国庆黄金周期间（2025 年 10 月 1 日至 8 日）主要景点开放时间或有所变更。为确保旅途愉快，计划行程前，请浏览各景点官方网站查看最新信息。本页亦会不时更新，敬请留意。

Attraction 景点	Wednesday 1 Oct 10 月 1 日 (星期三)	Thursday 2 Oct 10 月 2 日 (星期四)	Friday 3 Oct 10 月 3 日 (星期五)	Saturday 4 Oct 10 月 4 日 (星期六)	Sunday 5 Oct 10 月 5 日 (星期日)	Monday 6 Oct 10 月 6 日 (星期一)	Tuesday 7 Oct 10 月 7 日 (星期二)	Wednesday 8 Oct 10 月 8 日 (星期三)
Hong Kong Island 香港岛								
<u>Hong Kong Observation Wheel</u> 香港摩天轮	11am – 11pm (Final ride at 10:30pm) 上午 11:00 至晚上 11:00 (最后登车时间为晚上 10:30)							
<u>Ocean Park Hong Kong</u> 香港海洋公园	10am – 7pm 上午 10:00 至晚上 7:00							
<u>Water World Ocean Park</u> 海洋公园水上乐园	10am – 5pm 上午 10:00 至下午 5:00							Closed 休园
Kowloon 九龙								
<u>Hong Kong Museum of Art</u> 香港艺术馆	10am – 5pm 上午 10:00 至下午 5:00	Closed 休馆	10am – 6pm 上午 10:00 至下午 6:00	10am – 9pm 上午 10:00 至晚上 9:00		10am – 6pm 上午 10:00 至下午 6:00		

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information. While the Hong Kong Tourism Board (HKTB) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTB accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的信息只供参考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客请自行留意各景点、公共交通及商户发布的最新消息或变更。

香港旅游发展局尽量确保信息准确，但在任何情况下，我们对本文件中提及的任何第三者产品或服务，以及任何缺陷、错误、遗漏概不负责。

Attraction 景点		Wednesday 1 Oct 10 月 1 日 (星期三)	Thursday 2 Oct 10 月 2 日 (星期四)	Friday 3 Oct 10 月 3 日 (星期五)	Saturday 4 Oct 10 月 4 日 (星期六)	Sunday 5 Oct 10 月 5 日 (星期日)	Monday 6 Oct 10 月 6 日 (星期一)	Tuesday 7 Oct 10 月 7 日 (星期二)	Wednesday 8 Oct 10 月 8 日 (星期三)
Kowloon 九龙									
<u>Hong Kong Space Museum</u> 香港太空馆		10am – 5pm 上午 10:00 至下午 5:00	1pm – 9pm 下午 1:00 至晚上 9:00		10am – 9pm 上午 10:00 至晚上 9:00		1pm – 9pm 下午 1:00 至晚上 9:00	Closed 休馆	1pm – 9pm 下午 1:00 至晚上 9:00
West Kowloon Cultural District 西九文化区	<u>Hong Kong Palace Museum</u> 香港故宫文化博物馆	10am – 5pm 上午 10:00 至下午 5:00	10am – 8pm 上午 10:00 至晚上 8:00						
	<u>M+</u>	10am – 6pm 上午 10:00 至下午 6:00		10am – 10pm 上午 10:00 至晚上 10:00	10am – 6pm 上午 10:00 至下午 6:00				
<u>Sik Sik Yuen Wong Tai Sin Temple</u> 啬色园黄大仙祠		7:30am – 9pm 上午 7:30 至晚上 9:00			7:30am – 10pm 上午 7:30 至晚上 10:00				7:30am – 9pm 上午 7:30 至晚上 9:00
New Territories 新界									
<u>Hong Kong Disneyland</u> 香港迪士尼乐园		10am – 9pm 上午 10:00 至晚上 9:00							

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTb) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTb accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的信息只供参考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客请自行留意各景点、公共交通及商户发布的最新消息或变更。

香港旅游发展局尽量确保信息准确，但在任何情况下，我们对本文件中提及的任何第三者产品或服务，以及任何缺陷、错误、遗漏概不负责。

Attraction 景点	Wednesday 1 Oct 10 月 1 日 (星期三)	Thursday 2 Oct 10 月 2 日 (星期四)	Friday 3 Oct 10 月 3 日 (星期五)	Saturday 4 Oct 10 月 4 日 (星期六)	Sunday 5 Oct 10 月 5 日 (星期日)	Monday 6 Oct 10 月 6 日 (星期一)	Tuesday 7 Oct 10 月 7 日 (星期二)	Wednesday 8 Oct 10 月 8 日 (星期三)
New Territories 新界								
<u>Ngong Ping 360</u> <u>昂坪 360</u>	9:00am – 6:30pm (Final ride at 6:30pm) 上午 9:00 至 晚上 6:30 (最后登车 时间为晚上 6:30)	9:00am – 6:00pm (Final ride at 6:00pm) 上午 9:00 至晚上 6:00 (最后登车时间为晚上 6:00)	9:00am – 6:30pm (Final ride at 6:30pm) 上午 9:00 至晚上 6:30 (最后登车时间为晚上 6:30)	9:00am – 6:30pm (Final ride at 6:30pm) 上午 9:00 至晚上 6:30 (最后登车时间为晚上 6:30)	9:00am – 6:00pm (Final ride at 6:00pm) 上午 9:00 至 晚上 6:00 (最后登车 时间为晚上 6:00)	9:00am – 6:30pm (Final ride at 6:30pm) 上午 9:00 至 晚上 6:30 (最后登车 时间为晚上 6:30)	9:00am – 6:00pm (Final ride at 6:00pm) 上午 9:00 至 晚上 6:00 (最后登车 时间为晚上 6:00)	9:00am – 6:00pm (Final ride at 6:00pm) 上午 9:00 至 晚上 6:00 (最后登车 时间为晚上 6:00)

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTb) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTb accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的信息只供参考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客请自行留意各景点、公共交通及商户发布的最新消息或变更。

香港旅游发展局尽量确保信息准确，但在任何情况下，我们对本文件中提及的任何第三者产品或服务，以及任何缺陷、错误、遗漏概不负责。

These major sightseeing attractions should continue to operate as usual during the National Day Golden Week (1 – 8 October 2025), however, please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

国庆黄金周期间（2025 年 10 月 1 日至 8 日）主要景点开放时间如常。请浏览各景点官方网站查看最新信息。

Attraction 景点		Website 网站
Hong Kong Island 香港岛		
Madame Tussauds Hong Kong 香港杜莎夫人蜡像馆		https://www.madametussauds.com/hong-kong/en/ https://www.madametussauds.com/hong-kong/
Peak Tram/ The Peak Tower/ Sky Terrace 428 山顶缆车/凌霄阁/摩天台 428		https://www.thepeak.com.hk/en https://www.thepeak.com.hk/zh-hans
MONOPOLY Dreams 大富翁梦想世界		https://www.monopolydreams.com/hk/en/index.html https://www.monopolydreams.com/hk/sc/index.html
Tai Kwun 大馆		https://www.taikwun.hk/en/visit/visiting_information https://www.taikwun.hk/zh/visit/visiting_information
Kowloon 九龙		
West Kowloon Cultural District 西九文化区	Art Park 艺术公园	https://www.westkowloon.hk/en/artpark https://www.westkowloon.hk/sc/artpark
	Xiqu Centr 戏曲中心	https://www.westkowloon.hk/en/xiqucentre https://www.westkowloon.hk/sc/xiqucentre
New Territories 新界		
Hong Kong Wetland Park 香港湿地公园		https://www.wetlandpark.gov.hk/en https://sc.afcd.gov.hk/gb/www.wetlandpark.gov.hk/sc
The Mills 南丰纱厂		https://www.themills.com.hk/en/ https://www.themills.com.hk/sc/

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTb) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTb accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的信息只供参考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客请自行留意各景点、公共交通及商户发布的最新消息或变更。

香港旅游发展局尽量确保信息准确，但在任何情况下，我们对本文件中提及的任何第三者产品或服务，以及任何缺陷、错误、遗漏概不负责。

Attraction 景点	Website 网站
New Territories 新界	
Po Lin Monastery/Big Buddha 大屿山宝莲禅寺（天坛大佛）	https://plm.org.hk/eng/visitors.php https://plm.org.hk/sch/visitors.php

Attraction 景点	Website 网站
Leisure and Culture Services Department museums 康乐及文化事务署博物馆	https://www.lcsd.gov.hk/en/facilities/facilitieslist/museums/lcsdmuseums.html https://www.lcsd.gov.hk/sc/facilities/facilitieslist/museums/lcsdmuseums.html

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information. While the Hong Kong Tourism Board (HKTb) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTb accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的信息只供参考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客请自行留意各景点、公共交通及商户发布的最新消息或变更。

香港旅游发展局尽量确保信息准确，但在任何情况下，我们对本文件中提及的任何第三者产品或服务，以及任何缺陷、错误、遗漏概不负责。